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PROCES – VERBAL NR.14 
încheiat astăzi, 31 ianuarie 2024, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 13:00, domnul Marius Florinel Nicolaescu, Vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a 
desfășurat fizic dar și prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au 
participat 31 de consilieri județeni, dintre care 20 au fost prezenți fizic și 11 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absenți domnul Ion Mînzînă, Președinte al Consiliului Județean Argeș, domnii 
consilieri județeni Bogdan Marius Ivan, Stelian Stana și Cristian George Zidaru, 
deci şedinţa este statutară. 

La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcția Juridică Administrație Publică 
Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna Roxana 
Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret, dl Alin Stoicea, 
director Direcția Tehnică, dl Sorin Ivașcu, director executiv Direcția Strategii 
Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională.           

La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- Dl consilier județean Ion Istrate, la punctul XX de pe ordinea de zi  - 
Hotărârea nr. 18. 

- Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu, la punctul XXXX 
de pe ordinea de zi  - Hotărârea nr. 36. 
 

 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Bună ziua, bine ați venit la 
ședința extraordinară de astăzi. Avem un singur punct pe ordinea de zi, este 
vorba de Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pe anul  2024.  
Începem cu prezenta.  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Mînzînă Ion este absent, Dl 
Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Nicolaescu Marius Florinel 
prezent, dl Bălan Iosif Bogdan ?  

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Grecu Dumitru?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iana Ion ?  

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ilie Ion ?  

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. Domnule Vicepreședinte, nu particip 
la punctul 20 de pe ordinea de zi, cel cu  contribuția ADI. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – O să menționăm acest aspect. Dl 
Ivan Marius-Bogdan ?  

Dl Jinga Valerian ? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Lupaș Diana Elena? 

Dna consilier județean Diana Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana?  

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Nițoiu Ramona Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dl Popa Florentin-Marius?  
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Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Sofianu Narcis-Ionuț! 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Stana Stelian ?  

Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Tică Manuel ? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dl Zidaru Cristian George? 

 

 

-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 21.12.2023. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Cine este pentru?  
Împotrivă? Abțineri? Nu sunt!  

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 

-II- 
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          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 27.12.2023. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Cine este pentru ? 
Împotrivă? Abțineri? Nu sunt!  

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 

-III- 

 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
08.01.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Cine este pentru ? 
Împotrivă? Abțineri? Nu sunt!      

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

-IV- 

 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Depunerea jurământului de 
către domnul consilier județean Andrei Ionuț. 

Dl consilier județean Ionuț Andrei - Eu, Ionuț Andrei, consilier în cadrul 
Consiliului Județean Argeș, în conformitate cu prevederile art. 172, coroborat cu 
cele ale art. 117, alin. 1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57 privind 
Codul  Administrativ, modificată și completată, depun în fața consiliului 
următorul jurământ : 
- Jur sa respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea 
ce stă în puterea și priceperea mea, pentru binele locuitorilor județului Argeș. 
Așa să–mi ajute Dumnezeu! 

Dl consilier județean Manuel Tică  - Domnule Vicepreședinte, ne spuneți și 
nouă în locul cui este colegul nostru? 
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Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Colegul nostru dl Cătălin Mîndroc, 
a ales altă cale, politică și administrativă, o să mai auziți de domnia sa.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Este  tot de la PSD, vă dați 
seama. 

 

-V- 

 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Călineşti în anul 2024, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu un vot împotrivă ( dl consilier județean 
Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 

 

-VI- 

 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Domnești în întreținere datorate anul 2024, sau după caz de 
aparținătorii, susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ?  

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu - Domnule Președinte, eu nu 
particip la vot. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Am înțeles. Doamna Nicolescu  
nu participă la vot. Voturi împotrivă? Abțineri ?  
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu un vot împotrivă ( dl consilier județean 
Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 4. 

 

-VII- 

 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Dedulești în anul 2024, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu un vot împotrivă ( dl consilier județean 
Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 5. 

 

 

-VIII- 

 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico - Socială Rucăr în anul 2024, sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – La acest punct avem un 
amendament, amendamentul comisiei K1, a propus la art.1 următoarea 
modificare : costul mediu lunar de întreținere pentru acordarea serviciilor 
medico-sociale în cadrul unității de asistență medico-socială Rucăr în anul 2024 
să fie în suma de 8800 de lei/pat /luna în loc de 9285 de lei/ pat/ lună. 
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Dl consilier județean Nicolae Tudose – Aș dori să explic eu, eu am fost cel care 
a propus acest amendament pentru că dna director a spus că ar putea fi susținută 
și suma de 8800 de lei și a cerut 9200 pentru eventuale majorări ulterioare și eu 
am propus ca până la data care vor fi acele majorări să mergem pe 8800 și dacă 
va fi nevoie, vom actualiza, dacă situația o impune. 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Mulțumesc. Apreciem sinceritatea 
doamnei director și știu că este o dificultate a colegilor din executiv să intuiască 
acolo unde colaboratori sau colegi de-ai noștri prevăd și eventuale măriri. Este 
normal ca la o rectificare bugetară în cazul în care operează măriri justificate să 
fie solicitate fonduri suplimentare. Vă mulțumesc.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Cu plăcere, domnule consilier. 
Permiteți-mi să supun mai întâi amendamentul. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt. Acum votăm proiectul în integralitate. Cine este pentru? 
Împotrivă ? Abțineri?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu un vot împotrivă ( dl consilier județean 
Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 6. 

 

-IX- 

 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Șuici în anul 2024, sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ?  

Proiectul de hotărâre a fost votat cu un vot împotrivă ( dl consilier județean 
Dumitru Grecu ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 
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-X- 

 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere pe grade de dependențǎ, pentru 
persoanele vârstnice internate în Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-
Argeș pentru anul 2024. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 

 

 

-XI- 

 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și 
finanțate din bugetul Consiliului Județean Argeș pentru anul 2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 9. 

 

 

-XII- 

 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Integrare prin Terapie 
Ocupațională Tigveni pentru perioada 2023 - 2024.  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 

 

 

 

-XIII- 

 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Bradu pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 

 

 

-XIV- 

 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Rătești pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local.  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 12. 

 

 

 

-XV- 

 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației Uniunii Naționale a Consiliilor 
Județene din România, pe anul 2024;  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 

 

 

-XVI- 

 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației la Adunarea Regiunilor Europene, pe 
anul 2024; 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 

 

-XVII- 

 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației la Asociația Localităților și Zonelor 
Istorice și de Artă din România, pe anul 2024;  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 

 

-XVIII- 

 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației pentru Asociația Internațională a 
Regiunilor Francofone, pe anul 2024; 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 

 

-XIX- 

 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației pentru Asociația Directorilor 
economici și Contabililor din județele din România, pe anul 2024;  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 

 

-XX- 

 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Argeș, 
pentru anul 2024.  

Dl consilier județean Ion Istrate - Domnule Vicepreședinte, nu particip la acest 
de pe ordinea de zi. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 

 

-XXI- 

 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu bunuri mobile, respectiv 
instalații radiologice achiziționate în cadrul POR 2014 – 2020.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 
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-XXII- 

 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului de Recuperare 
Brădet asupra imobilelor construcții și teren situate în comuna Brăduleț, loc. 
Brădetu, nr. 73-H, jud. Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 

 

-XXIII- 

 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
darea în folosință gratuită Inspectoratului pentru Situații de Urgență ,,Căpitan 
Puică Nicolae” Argeș a unui bun mobil aflat în patrimoniul Județului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 

-XXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modificării denumirii obiectivului de investiții din ,,Piste pentru 
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biciclete pe DJ 703E: Pitești (DN 67 B) – Lupueni – Popești – Lunguiești – 
Cocu (DJ 703B), pe sectorul Km 2+200 – 12+300, L=10,100 Km, în comunele 
Moșoaia și Băbana, judeţul Argeș și Pistă continuă pentru biciclete pe DJ 678A, 
km 42+420 – 49+095 și pe DJ 703H, km 12+924 – 17+368, L=11,200 km, în 
comunele Tigveni, Cepari si Șuici, județul Argeș” în “Pista pentru biciclete 
continua DJ 703E: Pitești (DN 67B) – Lupueni – Popești – Lunguiești – Cocu 
(DJ 703B), pe sectorul Km 2+237 – 12+337, L=10,100 Km, în comunele 
Moșoaia și Băbana, Județul Argeș; Pista pentru biciclete continua pe DJ 678A, 
pe sectorul Km 42+496 – 49+095 si DJ 703H, pe sectorul Km 12+863 - 14+550, 
L=8.286 Km în comunele Tigveni, Cepari și Șuici, Județul Argeș și pista de 
biciclete continuă pe DJ 703H pe sectorul Km 14+658 – 17+368, L=2.710 KM 
în comuna Șuici, Județul Argeș” şi aprobarea Temei de proiectare pentru acest 
obiectiv de investiţii.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Și eu am întrebat despre acest 
titlu lung, asa trebuie să fie, ar fi fost mult mai simplu, dar trebuie să punem 
pozițiile kilometrice, la Tigveni intră autostrada și nu mai facem acea lungime, 
este foarte complicat. Vedeți cât a durat citirea titlului, vedem execuția. 
Discuții? Voturi pentru? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt! 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 

 

-XXV- 

 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnico-economice, a Devizului General și a 
indicatorilor tehnico-economici faza Proiect Tehnic, pentru obiectivul de 
investiții: ”Reabilitare bază de salvare montană Cota 2000 Transfăgărășan, 
județul Argeș” - DN7C Transfăgărășan - Cota 2000.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 

 

-XXVI- 

 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
rectificarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, pentru obiectivul 
de investiții „Pod pe DJ 679 D, Malu (DJ 679 – km 38+940) – Colțu – Ungheni, 
km 8+444, L = 12 m, comuna Ungheni, jud. Argeș”.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 

 

-XXVII- 

 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea valorii unitare medie la nivel național aferentă sumei forfetare 
lunare pentru transportul elevilor care sunt şcolarizați în altă localitate decât cea 
de domiciliu şi nu beneficiază de existența serviciilor de transport. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Aici trebuie să facem o mică 
precizare, după cum știți la începtului anului au fost disfuncționalități în ceea ce 
privește transportul județean de elevi. Pe de o parte am fost noi acuzați, consiliul 
județean, că nu se fac aceste plăți, dar nu a fost o acuzație reală și fondată pentru 
că iată, abia acum, conform HG-ului, la sfârșitul anului noi aprobăm aceste 
tarife care reprezintă un tarif mediu al județelor de la nivel național care au 
realizat planul de transport la nivel județean. Noi suntem în faza de licitație, 
chiar astăzi este ultima zi de depunere a ofertelor pentru noul program de 
transport județean, nu avem cum să aprobăm ceea ce avem, așadar începând de 
mâine sper ca toți elevii să beneficieze de decontul sumelor aferente, chiar și 
lunilor în care aceștia nu și-au primit banii, așa cum prevede ordonanța de 
urgență. Iată că noi ne-am făcut treaba, adică imediat ce am primit tarifele de la 
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autoritatea națională, noi am supus aprobării. Permiteți-mi să supun la vot. Cine 
este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 

 

-XXVIII- 

 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Raportului pentru anul 2023 referitor la stadiul realizării 
măsurilor din Planul de menținere a calității aerului în Județul Argeș . 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 

 

-XXIX- 

 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Maria” Vedea. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 

 

-XXX- 
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          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș începând cu 
data de 01.02.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 

 

 

-XXXI- 

 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 
din cadrul Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeş începând cu 
data de 01.02.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 

 

 

-XXXII- 
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          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul 
Serviciului Public Județean Salvamont-Argeș începând cu data de 01.02.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 

 

-XXXIII- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului cotizației pentru Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară – ADI Molivișu, pe anul 2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Cu remarcile domnului Grecu. 
Discuții?  

 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Revin la ceea ce am discutat la 
comisie, repet este obligatoriu să ni se prezinte și nouă din partea conducerii, 
daca nu reprezentantului nostru în A.D.I, dar în primul rând din partea 
conducerii A.D.I-ului, un raport de activitate, ceea ce s-a întâmplat în ultimii trei 
ani, să nu facem toată istoria proiectului Molivișu, că ne ducem la patru 
președinți și tot odată ne-ar interesa care sunt previziunile sau asteptările 
referitoare la eventualele axe de finanțare pentru acest proiect. Suntem singurul 
județ cu frumoase înalțimi muntoase din România care nu are nici măcar o pârtie 
de ski, și nu aș vrea să merg mai departe, să se înteleagă altceva, cam asta ar fi 
rugămintea pentru luna viitoare, dacă ne pot pregăti colegii. Mulțumesc. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Cu plăcere. Cu sigurantă va 
putea fi pregătit un raport, de altfel în ultimii doi ani au fost rapoarte depuse, 
trebuie doar să-l actualizăm. Ceea ce vă pot spune la momentul actual este că 
suntem în discuții cu Agenția Națională pentru Arii Protejate pentru scoaterea 
din rezervația națională Valea Vâlsanului a suprafetei de vreo 8,3 ha, care au 
fost introduse în aceastaă rezervație în urma unui proiect pe fonduri europene, 
Inspire se numește, în anul 2018 sau 2019 fără a fi consultate UAT-urile 
respective, Brăduleț, Arefu, unde se situează această suprafață și suntem în 
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imposibilitatea de a realizeze PUZ-ul pe această suprafață. Eu sper să avem 
succes cu demersurile noastre pentru că altfel nu se poate construi pe această 
suprafață. În ceea ce privește axele de finanțare, ele sunt identificate în POR-ul 
2021 -2027 și mai pot fi și accesate și alte axe pe fostul minister al turismului.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Multumesc. Ideea ar fi următoarea: 
până acum proiectul este o gaură financiară pentru județul Argeș, s-au pierdut 
mai multe posibilități de a accesa fonduri extrabugetare care nu proveneau din 
banii efectiv ai argeșenilor și până la urmă, dacă nu ne pricepem si ajungem la 
aproape 20 de ani de când se vorbește despre Molivișu, eventual să scoatem la 
licitație instalația aceea care este foarte apreciată la nivel mondial, am înteles,  în 
domeniu, să facă alții pârtii și noi ne putem duce în alte județe pentru că suntem 
destul de mobili ca și cetățeni argeseni în general, că nu e o ruține să spui că nu 
ne pricepem, nu putem să facem o pârtie până la urmă, decât să ne mințim între 
noi și să-i mințim și pe argeșeni de atâția ani și nu vorbesc doar despre culpa, 
istoric vorbind, nu poate fi culpa celor care suntem consilieri județeni sau celor 
care sunt președinți și vicepreședinți în actualul mandat, repet, s-a ajuns la al 
patrulea  președinte al consiliul județean de când încercăm să facem o pârtie. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Așa este, sper să nu ajungem să 
vindem acea instalație, cum ați spus dumneavoastră, dar dacă nu reușim să 
scoatem din rezervația naturală Valea Vâlsanului, să știți că asta este soluția.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – O facem la Albota. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – O continuăm pe cea de la 
Mățău. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – În altă ordine de idei, să știți că 
acceptăm orice fel de sprijin, poate vorbiți dumneavoastră cu colegii 
dumneavoastră de la arii protejate, și mai aveați un coleg pe la Curtea de Argeș 
care se pozează în Sandokan, cum că a deblocat proiectul, poate reușește domnia 
sa, să știți că noi nu avem un orgoliu să ținem noi steagul sus, dacă nu ne 
pricepem cum spuneți dumneavoastră. Eu cred că s-a lucrat foarte bine, sunt în 
sală majoritatea conducătorilor de direcții din aparatul propriu al consiliului 
județean, și dați-mi voie și pe aceasta cale, pentru că nu am luat cuvântul până 
acum să le mulțumesc personal pentru întreaga activitate desfășurată pe parcusul 
celor trei ani de mandat, inclusiv sediul în care ne aflăm, sau finalizarea sediului 
în care ne aflăm acum, se datorează în egala măsură și aparatului propriu și 
dumneavoastră, iar lucrurile acestea cred că vor continua și în restul de mandat 
care mai este. În altă ordinea de idei, că tot vorbim de Molivișu, știți bine că a 
fost un subiect care pe noi ne-a interesat și din punct de vedere mediatic dar și 
din punct de vedere al ducerii la îndeplinire a unui obiectiv pe care noi l-am 
preluat în acest mandat ca fiind mort din fașă. Noi nu am renunțat niciodată, 
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încercăm în continuare, este cred a cincea sau a șasea oară când facem apel și la 
colegii dumneavoastră mai talentați așa cum probabil insinuați dumneavoastră 
să ne dea o mână de ajutor. Să știți că noi îl acceptăm. Este în sală și 
președintele ADI Molivișu, dl Dică, vă poate sta la dispoziție cu mai multe 
informații, dar să știi există interes pentru ducerea la bun sfârșit al acestui 
proiect, nu în orice conditii, ce-i drept, din partea conducerii cât și a aparatului 
propriu. Vă mulțumesc. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Vă asigurăm de tot sprijinul și vă 
spun totodată că dacă un membru al grupului PNL va primi împuternicire din 
partea onoratului consiliu județean să reprezinte județul Argeș, în ceea ce 
privește realizarea acestui proiect, noi vom apela inclusiv la dl prim-ministru 
Ciolacu, chiar dacă nu este coleg cu noi. Mulțumesc. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Mulțumim. Supun spre aprobare 
proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  Nu sunt.  
 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 

 

-XXXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 264/28.09.2022 privind 
aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 
129.799.000 lei în vederea asigurării finanțării investițiilor publice de interes 
județean, cu modificările și completările ulterioare. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 32. 

 

-XXXV- 
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          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 206/26.08.2021 privind 
aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 
43.227.000 lei în vederea asigurării cofinanțării și prefinanțării proiectelor de 
interes județean finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană.  

 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Aș vrea să fac o scurtă remarcă, pe 
de-o parte cred că am dovedit faptul că în anii din acest mandat am fost alături 
de colegii nostri de la PSD pentru susținerea tuturor proiectelor interesante 
pentru județul Argeș, pe de altă parte, politic vorbind, am putea să facem și 
puțină opoziție pe aceste  proiecte, însă, este adevărat dacă ne uităm pe o listă a 
județelor, a consiliilor județene din România, județul Argeș se află pe undeva, 
nu este printre primele județe împrumutate, pe de altă parte e o practică 
consființită în administrația publică la nivelul județean din România, în sensul că 
este bine uneori să apelezi la astfel de mijloace de finanțare pentru a contribui la 
realizarea unor proiecte. Foarte important este nu numai faptul că noi consilierii 
județeni suntem de acord cu aceste finanțări, este foarte important modul în care 
lucrează colegii nostri, în special din executiv sau atasații executivului, care 
încearcă să ducă în termen aceste proiecte pe care le finanțăm parțial la 
finalizare pentru a lua acei bani, pentru a fi eligibili. Asta este important până la 
urmă și eu sper că dincolo de interese politice și de tot ce se face la finalul 
acestui mandat, cum am spus prin votul nostru inclusiv al celor din grupul PNL, 
să existe bifate în dreptul județului Argeș cât mai multe proiecte finalizate în 
bune condiții fără să mai dăm bani înpoi, cum s-a întâmplat în mandatele 
trecute. 

 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Domnule Sofianu, vreau să repet 
că suntem singurul județ din regiunea Sud Muntenia care am dus aceste proiecte, 
am consumat sursa eligibilă, celelalte județe, cu părere  de rău o spun că, n-au 
reușit să ducă, și de ce o spun cu părere de rău,  ele vor lua bani în finanțarea 
proiectelor în continuare pe care le au din exercițiul financiar actual. Cu echipa 
Adr Sud Muntenia am discutat ca acest lucru să nu afecteze județul Argeș, adică 
dă-i Cezarului, cei al Cezarului, în al doilea lucru vă mulțumim pentru sprijinul 
acordat tot timpul, este adevărat, în susținerea proiectelor, și iată că vine 
momentul în care se închid foarte multe proiecte, așa cum Argeșul nu a mai avut 
niciodată, acesta este meritul nu numai al actualei legislature, ci și celei 
dinaintea noastră, care au accesat, și unii dintre noi am fost colegi și în mandatul 
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trecut, și vreau să vă spun că totodată lăsăm o moștenire la sfârșitul mandatului 
greu de dus mai departe, în sensul că va fi foarte mult de munca, multe proiecte 
care se vor desfășura și acest lucru tot cu sprijinul dumneavoastră. 

 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Moștenire lăsăm doar dacă ne 
ducem în altă parte. Să nu lăsăm moștenire, totuși. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Moștenire lăsăm cetățenilor și 
locuitorilor județului Argeș pentru că iată, avem DJ503 care a fost recepționat la 
sfârșitul anului trecut, avem DJ504 care s-a recepționat acum doi ani, ne 
pregătim să depunem pentru prioritatea nr.1 DJ709 la jumătatea acestei luni vom 
depune un proiect în valoare de 65 de milioane de euro, va fi cel mai mare 
proiect la nivelul regiunii Sud Muntenia pe o lungime de 48 de km, la fel vom 
depune și pe prioritatea 2 și sper să prindem și un drum de o lungime de 50 de 
km, este vorba de DJ659, la fel cu o valoare de 65 de milioane de euro. De altfel 
DJ503 este proiectul cel mai scump din regiunea Sud Muntenia, acela care este 
de 120 de milioane de lei, cel care a fost recepționat. Deci iată că împreuna 
facem lucruri bune, și așa cum am spus la începutul intervenției, cele mai multe 
proiecte se vor recepționa anul acesta așa cum nu s-au mai recepționat niciodată 
în istoria Consiliului  
Județean Argeș, proiecte pe fonduri europene. Supum spre aprobare. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 
 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 

 

-XXXVI- 

 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului cotizației pentru Asociația Secretarilor Generali 
ai Județelor din România, pe anul 2024; 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 

 

-XXXVII- 

 

          Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului și a plății cotizației pentru Asociația Arhitecților 
Șefi de Județe din România, pe anul 2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 

 

-XXXVIII- 

 

          Trecându-se la punctul XXXVIII al ordinii de zi – Raport privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe semestrul II 2023.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Dacă îmi permiteți o mică remarcă, 
pe care sunt convins că o susțin mulți dintre cei care sunt în sală. Merg încă prin 
județul Argeș, dar în special în zonele urbane, Piteștiul în primul rând, și văd 
copii care sunt exploatați prin intermediul cerșetoriei, ba îi vezi la semafor, ba îi 
vezi la complexele comerciale, mi–aș dori sincer să văd că se fac eforturi pentru 
a identifica pe parinții acestor copii și de ce nu pentru ai instituționaliză, până la 
urmă dacă parinții sunt cei care efectiv îi exploatează. Adică ți se rupe sufletul 
că dacă îi dai bani, întreții o adevărată  mafie, pe de altă parte când te uiți în 
decembrie, și de luna cadourilor și de Paște, într–o duminică când alți copii sunt 
la masă, se uită la desene animate, vezi un copil care nu are nicio vină și sunt 
anumite instituții, mai dăm și noi câte un vot, care fac niște rapoarte, rapoartele 
acestea nici nu ar trebui să le avem, ar trebui să nu avem copii care sunt 
exploatați zi de zi. Că se întâmplă, că vine cineva din Dâmbovița și știu că pe 
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teritoriul Argeșului venea și de la Pătroaia, adică nu erau neapărat din Pitești sau 
din Bughea sau nu știu de unde. Mi–aș dori aici o implicare mai mare și o spun 
pentru cei care au întocmit raportul în special. Mulțumesc.  
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Am înțeles. Alte comentarii pe 
acest subiect? Domnule doctor Enache ne puteți spune ceva despre cerșetorie?  
 
Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - În cadrul ATOP funcționează 
grupul de cerșetorie și migrație, în fiecare an am avut câte un proiect cu 
DGASPC pe această temă. Într-adevăr din zona Dâmboviței vin cei mai mulți 
cerșetori, ei au fost identificați, trimiși către instituțiile abilitate din județul 
vecin, din păcate mai greu să iei măsuri cu cei care nu sunt  de pe teritoriul 
județului tău. Vom continua și anul acesta demersurile, atât la nivelul grupului 
de cerșetorie și migrație, cât și la nivelul celorlalte instituții din ATOP Argeș, 
respectiv Inspetoratul de Poliție Județean și Poliția Locală.  
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Mulțumim, domnule doctor! 
 
Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  – Sunt aceeiași de câțiva ani, noi 
nu putem decât să facem hârtii și să-i îndrumăm către Direcția Generală pentru 
Protecția Copilului din Dâmbovița, numai partea noastră, ca să spun așa, de ce 
ajung în continure la noi, îi luăm, îi identificăm, îi trimitem înapoi, asta este.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Mulțumesc! 
 
Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Cu drag!  
 

 

-XXXIX- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIX al ordinii de zi – Raport privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe anul 2023.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – S-a luat la cunoștință. 
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-XXXX- 

 

          Trecându-se la punctul XXXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 
contractual din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeş începând cu data de 01.02.2024. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 
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-XXXXI- 

 

          Trecându-se la punctul XXXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
2/2.11.2020 privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Întrucât avem un nou coleg, 
dânsul trebuia repartizat unei comisii, în comisia K5. Discuții? Voturi pentru? 
Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Vă mulțumesc pentru răbdare. 
Vă doresc o zi bună în continuare. Ne vedem la ședința de buget. 

 

Ședinţa s-a încheiat la ora 14:00.   

 
 
 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

 

Marius Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
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                                                                       Ionel VOICA 


